
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk {1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § {8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Kásler Miklós emberi erőforrások miniszteréhez
,,Mikor lehet végre a szegedieknek rendes kerékpáros közlekedési hálózata?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Szegeden nincs összefüggő elkülönített bicikli-úthálózat, ezért ha el akarnak jutni Alsóvárosról
Újszegedig, rengetegszer le kell szállni a kerékpárról és tolni kell akár 50 métereket is, ha nem akarják
megszegni a közlekedési szabályokat. Nagyon sokat jelentene a bicikliseknek Szegeden, ha mindegyik
körúton és sugárúton elkülönített {folytonos vonallal felfestett) bicikliutakat jelölnének ki. Elvileg
évek óta ígérgetik hogy előrébb viszik az ügyet {és a meglévő bicikliutakat kibővítik).

Fentiekre tekintettel kérem szíveskedjen válaszolni, hogy milyen kerékpáros közlekedési
fejlesztéseket valósít {illetve tervez) a kormány Szeged környékén, és mikorra lehet a szegedieknek
végre rendes kerékpáros úthálózata?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 24.

Keresztes Lá~(LMP) 

(_~/-!): .· - e (_,(_cv, _

SelnnuekEr~ébet(LMP) 

i~ 
Hohn Krisztina (LMP)

Tisztelettel,

~- /
K )P J!_)_j...___ 
D~Márta (LMP)

Csárdi Antal (LMP)

1:· /Í/?7:,,~ 
Ungár Péter (LMP)


